
Soňa Peková: Nesmí to skončit tak, že řeknou
„My nevěděli“. Chtěla bych, aby to nebylo
zapomenuto! (VIDEO)
- CZ24 News | 4. prosince 2022

ČESKO: Chtěla bych, aby to nebylo zapomenuto těm lidem, že toto svým vlastním spoluobčanům
učinili, že se angažovali, pomáhali této hrozné propagandě, že tolik lidí na to škaredě doplatilo.
Zdravím, životem, ztrátou byznysu, takže tohle nesmí skončit tak „uppss promiňte, my jsme
nevěděli“. Věděli! Je to tak nebezpečný konstrukt, že to v životě nesmělo být použito! Bylo to známé
hned od začátku. A mám pocit, že ještě teď pan ministr zdraví láká na nějakou čtvrtou „posilňující“
dávku.

Soňa Peková v novém rozhovoru shrnuje poslední skoro tři roky covidové tyranie, kdy nás
uvědomělí členové covidbyra a jejich přičinliví pohůnci protiprávně omezovali a šikanovali, a někteří
z nich by dnes chtěli, aby to bylo zapomenuto. Neopakujme stále stejné chyby, Každé jednání musí
mít i svůj následek.

Celý rozhovor pro Zákony Bohatství s Tomášem Lukavcem:
Soňa Peková: „Uppss… ONI nevěděli?? Ale no táák. Věděli!“

Pro šiřitele COVID narativu nemůže existovat žádná
amnestie.
• Vzhledem k tomu, že COVID lži jsou nyní odhalovány exponenciální rychlostí, někteří z těch,
kterým bylo dokázáno, že se mýlili, začínají být nervózní – tak nervózní, že nyní žádají o amnestii a o
to, aby se vše odpustilo.

• Zatímco někteří nyní argumentují neznalostí jako svou obhajobou, nechyběly údaje, které
dokazovaly, že jejich postoje byly od samého počátku špatné, nebezpečné, destruktivní a smrtící.

• Zdravotničtí a vládní úředníci se nemýlili jen jednou a pak změnili kurz. Ne, zdvojnásobili,
ztrojnásobili a zečtyřnásobili své chyby, a to i tváří v tvář zdrcujícím důkazům, že se mýlí. Udělit
amnestii jednotlivcům, kteří se mýlili od prvního dne, bez jediné omluvy, je neudržitelný návrh. Cena,
kterou společnost za jejich chyby zaplatila, je na to příliš vysoká.

• Mýlili se v tom, že roušky fungují a přirozená imunita nefunguje, mýlili se v asymptomatickém
šíření, ohledně lockdownu i bezpečnosti a účinnosti očkování COVID. Mýlili se také v tom, že SARS-
CoV-2 se přirozeně přenesl z netopýrů na lidi prostřednictvím mokrého trhu v čínském Wuhanu, a
mýlili se, když trvali na tom, že nařízení experimentální genové terapie je v mezích zákona.
Požadovat, aby se úředníci za tyto chyby zodpovídali, není škodolibost. Je to znovuzavedení
základních pravidel chování a odpovědnosti vůči veřejnosti.

• Pro šiřitele COVID narativu nemůže existovat žádná amnestie, protože mnozí lidé jsou stále
pronásledováni jako „šiřitelé dezinformací“ a nezákonná vládní cenzura pokračuje bez omezení.
Ministerstvo pro vnitřní bezpečnost totiž nyní považuje cenzuru a kontrolu informačního prostoru za
jednu ze svých hlavních povinností. [zdroj]
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